
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 21. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål U
Med henvisning til artikler i Fyns Amts Avis 19/8-14, side 8-9 (Langelandssi-
derne), om bredbånd, herunder artiklerne: ”Bredbånd som statsopgave” og
”Minister: Bredbånd som en fælles opgave”, bedes ministeren redegøre for
a. status og erfaringer med anvendelsen af regeringens pulje på 60 mio. kr. til
styrkelse af bredbåndsforbindelser på Bornholm, og
b. aktuel status for bredbåndsproblemerne på Langeland, og hvordan regerin-
gen vil afhjælpe problemerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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